
Rada Miejska w Zdzieszowicach

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu

Protokół 13/2025

Posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu,

Rady Miejskiej w Zdzieszowicach

w dniu 24 marca 2025 r.

Obradom Komisji przewodniczyła : Klaudia Kazik

I. Obecni : wg listy obecności

II. Porządek obrad :

1. Analiza i opiniowanie projektów uchwał.

a) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Opolskiego

b) w sprawie dokonania zmian budżetu na 2025 rok

c) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej

2. Analiza aktualnej sytuacji finansowej gminy – spotkanie z Burmistrzem oraz Skarbnikiem Gminy

3. Przyjęcie protokołu Nr 12/2025 posiedzenia komisji w dniu 24 lutego 2025r.

III. Przebieg posiedzenia :

Ad 1.

a) Projekt uchwały dotyczy przekazania przez Gminę Zdzieszowice pomocy finansowej w formie dotacji 
celowej dla Województwa Opolskiego celem realizacji zadania pod nazwą ,,Budowa dedykowanego 
oświetlenia przejścia dla pieszych w ciągu drogi wojewódzkiej nr 423 w m. Krępna, ul. Zdzieszowicka” w 
ramach Marszałkowskiego Programu poprawy bezpieczeństwa na przejściach dla pieszych ,,SUPER 
ZEBRA".

Wszyscy  członkowie  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego  i  Budżetu  pozytywnie  zaopiniowali  projekt 
uchwały.

b) Projekt uchwały w sprawie dokonania zmian budżetu na 2025 rok omówiła pani Skarbnik  Jolanta  
Śledź.  W  projekcie uchwały zwiększono plan dochodów o 3 487 476,10 zł  .  Są to środki  z  tytułu 
uzyskanego dofinansowania z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg zadania pn. ,,Rozbudowa drogi 
gminnej nr 106069 ul. Myśliwca w Zdzieszowicach” oraz środki z tytułu uzupełnienia dochodów gmin 
na pokrycie skutków wzrostu o 0,9% średnich wynagrodzeń nauczycieli. Plan przychodów zwiększono o 
kwotę 80 261,44. Są to środki z OŚiGW oraz środki z Funduszu Pomocy na realizację dodatkowych 
zadań oświatowych  związanych z uczniami będącymi obywatelami Ukrainy.

Wszyscy  członkowie  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego  i  Budżetu  pozytywnie  zaopiniowali  projekt 
uchwały.



c) Komisja zapoznała się ze zmianami w wieloletniej prognozie finansowej i  nie wniosła uwag do 
projektu uchwały. 

Wszyscy radni obecni na  posiedzeniu komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.

Ad 2.

Aktualną sytuację finansową gminy omówiła pani Skarbnik  Jolanta Śledź. W budżecie  na koniec lutego 
wprowadzono przychody w wysokości 8 054 761.40 zł. Wykonana nadwyżka z lat ubiegłych wyniosła 
13 491 310,92 zł. Pozostało 5 436 549,52 zł. W budżecie należy zabezpieczyć środki na podwyżki dla 
nauczycieli  w wysokości 5 % oraz odpis na zakładowy fundusz socjalny. Razem daje to kwotę 2 063 000 
zł. Gmina oczekuje na wyrok TSUE w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości od osób prawnych 
infrastruktury kolejowe.  W przypadku niekorzystnego orzeczenia  gmina będzie  zmuszona zwrócić 
podatnikowi około sześciu milionów złotych wraz z odsetkami. W związku z tym, mimo dobrej sytuacji 
finansowej gminy na dzień dzisiejszy, nie planuje się wprowadzać w tym roku do budżetu nowych 
zadań inwestycyjnych.

Ad 3.

Protokół nr 12/2025 z posiedzenia  Komisji w dniu 24 lutego 2025 roku został przyjęty bez żadnych 
uwag ze strony radnych.

 Za przyjęciem protokołu głosowali wszyscy radni obecni na posiedzeniu komisji.

TERMIN NASTĘPNEGO POSIEDZENIA 
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22 KWIETNIA2025 ROKU GODZ. 15.45

Na tym protokół zakończono i podpisano:

Protokołowała : Klaudia Kazik 

                                                                                        Przewodnicząca Komisji Rozwoju 
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